

EN - RATIMOR BRODIFACOUX WAX BLOCKS

Ready to use - Safe on Pets - Effective single dose

Composition: Brodifacoum 0,0029%; Denatonium benzoate 0,001%

Application Direction:

Indoor (House mouse, Brown rat and Black or Roof rat): For mouse infestations use 10 g up to 20 g of bait per bait point. Place bait points 5 m apart reducing to 2 m in high infestations. For rat infestations use 10 g up to 60 g of bait per bait points. Place bait points 10 m apart reducing to 5 m in high infestations. Ready-to-use bait to be used in tamper-resistant bait stations. Ready-to-use bait to be used in covered and protected baiting points. Remove the remaining product at the end of treatment period. If used for pulsed baiting: Replace eaten bait only after 3 days and then at maximum 7 day intervals. Collect any spilled bait and dead rodents. Where possible, prior to the treatment inform any possible bystanders (e.g. users of the treated area and their surroundings) about the rodent control campaign. Consider preventive control measures (e.g. plug holes, remove potential food and drinking as far as possible) to improve product intake and reduce the likelihood of reinfestation. To reduce risk of secondary poisoning, search for and remove dead rodents during treatment at frequent intervals, in line with the recommendations provided by the relevant code of best practice. Do not use the product as permanent baits for the prevention of rodent infestation or monitoring of rodent activities. When placing bait points close to water drainage systems, ensure that bait contact with water is avoided.

Outdoor around buildings (House mouse, Brown rat and Black or Roof rat): For mouse infestations use 10 g up to 20 g of bait per bait point. Place bait points 5 m apart reducing to 2 m in high infestations. For rat infestations use 10 g up to 60 g of bait per bait points. Place bait points 10 m apart reducing to 5 m in high infestations. Ready-to-use bait to be used in tamper-resistant bait stations. Ready-to-use bait to be used in covered and protected baiting points. Direct application of ready-to-use bait into the burrow. Protect bait from the atmospheric conditions. Place the baiting points in areas not liable to flooding. Replace any bait in baiting points in which bait has been damaged by water or contaminated by dirt. Remove the remaining product at the end of treatment period (except when directly applied into burrows). If used for pulsed baiting: Replace eaten bait only after 3 days and then at maximum 7 day intervals. Collect any spilled bait and dead rodents. Bait must be placed to minimise the exposure to non-target species and children. Cover or block the entrances of baited burrows to reduce the risks of bait being rejected and spilled. Follow any additional instructions provided by the CRRU UK Code of Best Practice (or equivalent). Where possible, prior to the treatment inform any possible bystanders (e.g. users of the treated area and their surroundings) about the rodent control campaign. Consider preventive control measures (plug holes, remove potential food and drinking as far as possible) to improve product intake and reduce the likelihood of reinfestation. To reduce risk of secondary poisoning, search for and remove dead rodents during treatment at frequent intervals, in line with the recommendations provided by the relevant code of best practice. Do not use the product as permanent baits for the prevention of rodent infestation or monitoring of rodent activities. When placing bait points close to surface waters (e.g. rivers, ponds, water channels, dykes, irrigation ditches) or water drainage systems, ensure that bait contact with water is avoided.

Sewers (Brown rat): For rat infestations in sewers use 10 g up to 200 g per manhole. In high infestations in sewers use 200 g per manhole. Ready-to-use bait to be anchored or applied in bait stations preventing the bait from getting into contact with waste water. Covered and protected baiting points preventing the bait from getting into contact with waste water. Bait must be applied in a way so that they do not come into contact with water and are not washed away. Do not use the product in pulsed baiting treatments or as permanent baits for the prevention of rodent infestation or monitoring of rodent activities.

WARNING



UNICHEM

Manufacturer:

UNICHEM d.o.o., Sinja Gorica 2, 1360 Vrhnika, Slovenija, Tel.: +386 4 7558 152, unichem@unichem.si, www.unichem.si

Distributor:

ChemTech Trading WLL
PB No. 40233, Doha, Qatar
+974 44 627 300
info@chemma.com

RATIMOR®

BRODIFACOUX

0,029 g/kg

مكعبات شمع
10 g

WITH
AVERSIVE
AGENT



رَاتِيمُور بَرُودِيْفَاكُوم مَكْعِبَاتِ شَمْع

- جاهز للاستعمال
- آمن على الحيوانات الأليفة
- جرعة واحدة كافية
- التقييم:
- بروديفاكوم
- ديناكوتيوم بنزوات

%0.0029
%0.001

تعليمات الاستخدام:

داخلتي (قار مغزلي، قار بني وفقر أسود أو سفلي):

بالنسبة لإصابات الفأر، استخدم 10 جراماً حتى 20 جراماً من السم لكل نقطة طعم. ضع نقاط الطعم على مسافة 5 أمتار تقطع إلى 2 متر في المناطق ذات الإصابة العالية. بالنسبة لإصابة الفئران، استخدم 10 جراماً حتى 60 جراماً من السم لكل نقطة طعم. مكان نقاط الطعم 10 متر وبصرف النظر عن الحد إلى 5 أمتار في حالات الإصابة العالية. الطعم الجاهز للاستخدام في محطات الطعم المتأقلم للتأقلم. طعم جاهز للاستخدام لاستخدامه في نقاط الاصطياد المتعددة والجمعية. لم يزلالة المنتج المتبقي في نهاية فترة العلاج. إذا استخدمت لأغراض البشري: استبدل الطعم بأكمله فقط بعد 3 أيام، وعلى فترات 7 أيام بعد ذلك الصبي. جمع أي الطعم المتسرب والقوارض الميتة. حيثما كان ذلك ممكناً، قبل العلاج إبلاغ أي من المراء المحتملة (على سبيل المثال استخدام المنطقة المعالجة والمناطق المحيطة بها) من حلة المتسرب والقوارض. النظر في تأثير الرقبة الوافية (على سبيل المثال، سد الثغرات، وإزالة المواد الغذائية المحتملة والشرب قدر الإمكان) لتأمين تناول المنتج وتقليل احتمالية إعادته للتشبع. للحد من مخاطر التسمم التناولي، ابعث عن القوارض الميتة وأزيلها أثناء المعالجة على فترات متكررة، بما يتماشى مع التوصيات المقدمة في مدونة أفضل الممارسات ذات الصلة. لا تستخدم المنتج أطعم دائم الوافية من (إصابة القوارض أو مراقبة أنشطة القوارض) عند وضع نقاط الطعم بالقرب من أنظمة تصريف المياه، كنك من تجنب تآكل السم بالماء.

في الهواء الطلق حول المباني (قار البيت، الفئران البني والأسود أو سفلي الجراد):

بالنسبة لإصابات الفأر، استخدم 10 جراماً حتى 20 جراماً من السم لكل نقطة طعم. ضع نقاط الطعم على مسافة 5 أمتار تقطع إلى 2 متر في المناطق ذات الإصابة العالية. بالنسبة لإصابة الفئران، استخدم 10 جراماً حتى 60 جراماً من السم لكل نقطة طعم. مكان نقاط الطعم 10 متر وبصرف النظر عن الحد إلى 5 أمتار في حالات الإصابة العالية. الطعم الجاهز للاستخدام في محطات الطعم المتأقلم للتأقلم. طعم جاهز للاستخدام لاستخدامه في نقاط الاصطياد المتعددة والجمعية. التقييم المتبقي الطعم الجاهز للاستخدام في الجحر صبياء الطعم من الظروف الجوية. مع نقاط الاصطياد في المناطق غير المعرضة للتلوث استبدل أي الطعم في نقاط الاصطياد التي تصورت الطعم من المياه أو التلوث بالإنساج. قم بزالة المنتج المتبقي في نهاية فترة العلاج (ما عدا عندما يتم تطبيقه مباشرة في الجحر). إذا استخدمت لأغراض البشري: استبدل الطعم بأكمله فقط بعد 3 أيام، وعلى فترات 7 أيام بعد ذلك الصبي. جمع أي الطعم المتسرب والقوارض الميتة. يجب وضع الطعم لتقليل التعرض للتلوث غير المستهدفة والأطفال. تغطية أو منع مداخل الجحر الطعم للحد من مخاطر الطعم يتم وضعها واستبدالها. ابعث أي تعليمات إضافية مقدمة من مدونة CRRU UK لأفضل الممارسات (أو ما يعادلها). حيثما كان ذلك ممكناً، قبل العلاج إبلاغ أي من المراء المحتملة (على سبيل المثال مستخدمي المنطقة المعالجة والمناطق المحيطة بها) من حلة متسرب والقوارض. النظر في تأثير الرقبة الوافية (سد الثغرات، وإزالة المواد الغذائية المحتملة والشرب قدر الإمكان) لتأمين تناول المنتج وتقليل احتمالية التناول. للحد من مخاطر التسمم التناولي، ابعث عن القوارض الميتة وأزيلها أثناء المعالجة على فترات متكررة، بما يتماشى مع التوصيات المقدمة في مدونة أفضل الممارسات ذات الصلة. لا تستخدم المنتج أطعم دائم الوافية من (إصابة القوارض أو مراقبة أنشطة القوارض). عند وضع نقاط الطعم بالقرب من المياه المحتملة (مثل الأنهار، البرك، قنوات المياه، السدود، قنوات الري) أو أنظمة تصريف المياه، كنك من تجنب تآكل السم بالماء.

المحاري (الفئران براون):

لأغراض الفئران في المحاري استخدم 10 جراماً حتى 200 جراماً لكل فتحة تفتش. في حالات الإصابة العالية في المحاري استخدم 200 جراماً لكل فتحة تفتش. طعم جاهز للاستعمال يتم تثبيته أو تطبيقه في محطات الطعم لمنع الطعم من الاتصال بمياه الصرف. نقاط إفراغ معطلة وجمعية لمنع الطعم من الاتصال بمياه الصرف الصحي. يجب تطبيق الطعم بطريقة لا تتناسب مع الماء ولا يتم غسلها. لا تستخدم المنتج في معالجة التلوث البشري أو طعم دائم لمنع إصابة القوارض أو مراقبة أنشطة القوارض.

29 01 19
28 01 21/33862

5 kg

Professional
Solutions

33275

